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Ärende 11: Förnya Tullinge station 
 

Syftet med ledamotsinitiativet är att ge samhällsbyggnadsnämnden en redovisning och uppföljning 

av kommunens arbete med Tullinge station. Vi väljer därför att omformulera yrkandet i 

ledamotsinitiativet. 

 

En uppdatering av pendeltågsstationen viktig för den framtida planeringen av Tullinge Centrum och 

är därmed en fråga som berör samhällsbyggnadsnämnden i allra högsta grad. 

 

Vi föreslår samhällsbyggnadsnämnden besluta 

 

att bjuda in en representant från kommunledningsförvaltningen till samhällsbyggnadsnämnden 

för att ge en redovisning och uppföljning av Botkyrka kommuns arbete med att påskynda 

regionens arbete med att förnya Tullinge station 

 

Christian Wagner (TUP)   
    
 


